
 

Referat af bestyrelsesmøde 

Sejlklubben Mou Bro 

Tirsdag den 3 Nov. kl. 18.30 

 

Suppleanterne er inviteret med. 
 

 

 

Punkt 9: Økonomi: nyt fra Karin, forsikringer, handel med indskud, og hvordan det ellers går med 

økonomien. Ingen særlige kommentarer, generelt er økonomien bedre end budgetteret. Der har ikke 

tidligere været så mange gæstesejlere der har overnattet i havnen. 

 
Punkt 425: Ny affaldsplan. Under udarbejdelse.    
Punkt 24:   Gennemgang af indkommet post. Ingen post.  
Punkt 298: Inventarliste. Der er indkøbt bålfad til solnedgangspladsen.   

Punkt 341: De aktive seniorer. Havnen pakkes sammen i denne uge, hvor vandet til udendørshanerne også 

lukkes.  

Punkt 365: Indkomne klager eller gode idé. Der er kommet forslag om afholdelse af stumpemarked i 

foråret.   

Punkt 376: Henvendelse fra naboklubber. Intet relevant.   

Punkt 418:  Klubhus Relaterede ting.  

Punkt 419: Klubaktiviteter 2020/2021. Klubaktiviteter afventer Corona.            

Punkt 423: Solnedgangsplads. Der er opsat bænke, og indkøbt et bålfad som sættes op til standerhejsning.   

Punkt 424: Ungdomsafdeling/Krabbe Klubben. Krabbeklubben er lukket ned indtil foråret.       

Punkt 426: Kajakmedlemsskab og opbevaring af kajakker. Tegninger af skur er under udarbejdelse. 

  

Eventuelt:  

Optagning af både. Generelt gik det rigtig fint med optagning af bådene. Søsætning i 2021 er aftalt til 

07.04.2021 oh 17.04.2021.   

LP yacht. Ny kontrakt. Den tidligere aftale fortsætter.   

Vi skal have ny leverandør af opgaver på de grønne arealer næse år. Tidligere aftale fortsætter.  

Legeplads. Der er lavet aftale med en legeplads konsulent, som vurderer området og kommer med et 

forslag og en pris.    

Skaffer; Martin 


